

TABLE OF CONTENTS

目 录

一种藤本植物宽幅自走式高效喷雾机的研制设计

Development and Design of a Wide Self-Propelled High-Efficient Spraying Machine for Lianas

黄瑞海, 胡福志, 孔庆玲, 金东琦, 史洁 183

基于 PMP 算法的燃料电池混合动力车辆实时能量管理策略

A Real Time Management Strategy for Fuel Cell Hybrid Vehicles Based on Pontryagin's Minimum Principle

姚赵祎, 武志斐, 郝慧敏, 裴佳豪, 霍肖伟 191

星用高频表贴 SAW 滤波器小型化工艺控制研究

Research on Miniaturization Process Control of Satellitic High-Frequency and Surface Mounted SAW Filter

任秀娟, 陈瑞, 陈浩, 倪烨, 张志悦 200

航天产品故障模式及影响分析改进研究

Research on Improvement of Failure Mode and Impact Analysis for Aerospace Products

崔铁铮, 李文钊 210

悬跨管道极限长度计算方法研究

Research on Calculation Method of Ultimate Length of Suspended Span Pipeline

徐继录 215

拉线位移传感器设计及其可靠性分析

Design and Reliability Analysis of Wire Displacement Sensor

刘健飞 222

基于 PLC 的电解锌剥片控制系统设计

Design of Electrolytic Zinc Control System Based on PLC

顾国良, 辅小荣 233

某型航空发动机滑油压力传感器计量检测方法研究

Research on the Measurement and Detection Method of a Certain Type of Aviation Engine Lubricating Oil Pressure Sensor

付国梁, 王佳, 万宏冬 241

核电数字孪生系统 DCS 初始化技术研究

Research on DCS Initialization Technology for Nuclear Power Digital Twin System

童辉, 赵阳, 庄莉 248

WindObserver 75 超声风频繁掉线分析与处理

Analysis and Treatment of Frequent Disconnection of Ultrasonic Wind in Wind Observer 75

董正洪 257